
BIJLAGE bij vragen 73-2018 
 
 

Geachte SP-fractie, 

 

Al lang hebben de bewoners van de appartementen gelegen op het Terrein Voormalig 

Schippersinternaat veel last van de Helikopter.  

Men neemt veel alternatieve routes die niet veilig zijn en niet conform de rapporten die men 

heeft gemaakt voor de Vu om het een officiële luchthaven te maken. 

 

Wij meten boven de 90 decibel als de helikopter tijden het landen langs onze appartementen 

scheert. Dit komt ook vaak 's nachts voor soms meerdere keren per nacht. 

 

Wij hebben het idee dat er een paar cowboys als piloten vliegen zonder normbesef. 

Zeer graag vliegen ze met mooi weer vlak langs de openlucht sauna van Zuiver die vlak bij 

onze gebouwen ligt. 

 

Vaak heb ik al een brief hierover gestuurd naar de Vu. Soms houdt men zich dan een tijdje 

aan de voorgeschreven routes maar de piloten vallen weer snel in hun oude gedrag terug. 

 

Wij weten dat het een niet veilige luchthaven is. Laatst was er een ongeluk voor de deur van 

de 1e hulp. De helikopter was wegens onderhoud van het landingsdek op Schiphol 

gestationeerd. De helikopter is toen geland achter het Olympisch Stadion waarna de Politie de 

artsen naar de Vu heeft gereden. Dit betekent dat er op dit moment geen veilige noodlanding 

plaats is vlakbij het ziekenhuis. 

 

Aangezien uw fractie de enige is die dit probleem onderkend schrijf ik deze brief. 

Als bijlage een map van de verschillende vluchten die niet conform zijn. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Mathijs van der Vinne 

Bestuur Beheervereniging Terrein Voormalig Schippersinternaat 

Bestuur VVE Meidoorn 

Mede namens de besturen van de VVE's Lelie, Jasmijn, Lavendel, Esdoorn en Vuurdoorn. 

 
 


